



Gemeente Begijnendijk

t.a.v de algemeen directeur

t.a.v. de voorzitter van de gemeenteraad


Begijnendijk, 23 april 2022


Het nieuwe recyclagepark dat door Ecowerf werd gerealiseerd is ondertussen 6 maanden 
in gebruik. 


Kosten nog moeite werden gespaard om een recyclagepark aan te bieden dat niet alleen 
dubbel zo groot is maar ook beschikt over nummerplaatherkenning (het eerste 
recyclagepark in Vlaanderen met deze technologie) en een verhoogd platform, dit alles 
met een totaal prijskaartje van 1,1 mio euro. 


We zijn na 6 maanden benieuwd naar een evaluatie van het nieuwe recyclagepark en 
hadden graag toelichting gekregen over:


• de evolutie van het aantal bezoekers over de voorbije 6 maanden versus een 
vergelijkbare periode;


• de evolutie van de verwerkte afvalstromen in kg vs een vergelijkbare periode;


We kunnen ons immers niet van de indruk ontdoen dat het recyclagepark de voorbije 
maanden opmerkelijk minder bezoekers aantrekt. Waardoor ook het forse 
investeringsplaatje in vraag mag worden gesteld. Een zekere uitbreiding was nodig maar 
de verdubbeling van de oppervlakte lijkt ons helemaal niet in verhouding te staan met de 
huidige noden en bezoekersaantallen. De vraag is hoe Ecowerf dit heeft ingeschat en 
welke assumpties werden genomen inzake bezoekersaantallen en afvalstromen om deze 
enorme investering van 1,1mio euro te verantwoorden. 


Als de bezoekersaantallen en afvalstromen daadwerkelijk significant verminderd zijn, 
kunnen we ons bovendien de vraag stellen welke weg deze afvalstromen dan wel volgen. 
Voor papier en karton is het duidelijk dat het gebruik van de gele papiercontainer een 
invloed heeft op deze afvalstroom en het aantal bezoekers. Maar dit kan niet de enige 
verklaring zijn…Bovendien zal Ecowerf deze impact voor papier en karton ongetwijfeld 
meegenomen hebben bij het opstellen van de investeringsvereisten voor het nieuwe 
containerpark.


We kijken dan ook uit naar de evaluatie van Ecowerf en de bestuursmeerderheid omtrent 
het nieuwe recyclagepark. 
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